

KISSIN' DYNAMITE

Back With A Bang

Release Date: 05.07.2024

German Stadium Rockers KISSIN' DYNAMITE are *Back With A Bang!*

German stadium rockers **KISSIN' DYNAMITE** return with their eighth full-length, the aptly entitled ***Back With A Bang***, out July 5, 2024 via Napalm Records! Founded as a teenage school band in 2007 and equipped with an authentic 80s stadium rock attitude, **KISSIN' DYNAMITE** have performed at countless major festivals internationally, opened for acts such as L.A. rockstars Mötley Crüe and played massive sold-out headline tours. **KISSIN' DYNAMITE's** booming career has seen several high chart entries, with the latest studio album and Napalm Records debut ***Not The End Of The Road*** (2022) impressively climbing to #2 on the Official German Album Charts. Moreover, the rock formation's catchy hits have made it to #1 on the Rock Radio Airplay Charts several times, and the multi-million-times streamed band has gained over a million views on each of their most popular music videos. Now, **KISSIN' DYNAMITE** release their promising new offering ***Back With A Bang***, once again recorded and produced by singer Hannes Braun (Südland Music). The album was mastered by Grammy-nominated mastering engineer Robin Schmidt (24-96 Mastering).

Explosive title track "*Back With A Bang*" kicks the party right off, setting the scene for an album full of stadium rock anthems in true **KISSIN' DYNAMITE** manner. Incredibly catchy following track "*My Monster*" is a guaranteed future radio hit, while uplifting "*Raise Your Glass*" is filled to the brim with nostalgia. Epic guitar riffs and true rock vocals on the dark rock number "*Queen Of The Night*" and "*The Devil Is A Woman*" persuade. To wrap up the album, **KISSIN' DYNAMITE** shows their versatility and emotional side one last time by bringing it down for the beautiful closing track "*Not A Wise Man*".

With their exciting, multifaceted 12-track offering, **KISSIN' DYNAMITE** is indeed ***Back With A Bang***, serving the best of modernized stadium rock with their guitar-driven anthems, loaded with hit potential and designed for huge stages.

Stadionrocker **KISSIN' DYNAMITE** sind *Back With A Bang!*

KISSIN' DYNAMITE sind zurück! Das achte Album der Stadionrocker erscheint am 5. Juli 2024 über Napalm Records. 2007 als Teenage-Schulband gegründet, haben sie sich von Anfang an dem großen Stadionrock verschrieben. Im Laufe ihrer Erfolgskarriere sind sie auf unzähligen großen internationalen Festivals aufgetreten, sind mit Acts wie den L.A.-Rockstars Mötley Crüe getourt und haben massive ausverkaufte Headline-Touren gespielt. Die Karriere von **KISSIN' DYNAMITE** kennt nur den Weg nach oben, was mehrere Topresultate in den Charts beweisen, wobei das aktuelle Studioalbum und Napalm Records Debüt ***Not The End Of The Road*** (2022) direkt auf Platz 2 der Offiziellen Deutschen Album Charts eingestiegen ist. Darüber hinaus schafften es die eingängigen Hits der Rocker mehrfach auf Platz 1 der Rock Radio Airplay Charts und die millionenfach gestreamten Musikvideos der Band erreichten jeweils über eine Million Views.

2024 veröffentlichen **KISSIN' DYNAMITE** ihr neues Werk ***Back With A Bang***, das wieder von Sänger Hannes Braun (Südländ Music) aufgenommen und produziert wurde. Gemastert wurde das Album von dem Grammy-nominierten Mastering Engineer Robin Schmidt (24-96 Mastering).

Der explosive Titeltrack „*Back With A Bang*“ gibt den Startschuss für ein Album voller großer Rock-Hymnen in bester **KISSIN' DYNAMITE** Manier. Das folgende extrem eingängige „*My Monster*“ steht in einer Reihe mit den großen Radiohits der Band, während „*Raise Your Glass*“ die bisherige Karriere der Band Revue passieren lässt und ihre Highlights besingt. Epische Gitarrenriffs und herausragender Rockgesang charakterisieren die Dark-Rock-Nummer „*Queen Of The Night*“ sowie „*The Devil Is A Woman*“. Zum Abschluss des Albums zeigen **KISSIN' DYNAMITE** ein letztes Mal ihre Vielseitigkeit und emotionale Seite mit dem Album Closer „*Not A Wise Man*“.

Mit dem facettenreichen und vor Höhepunkten strotzenden neuen Album sind **KISSIN' DYNAMITE** in der Tat ***Back With A Bang*** und servieren mit ihren gitarrengetriebenen Stadion-Hymnen ein Highlight im heutigen Rock – 12 Hits geschaffen für die großen internationalen Bühnen!



**BACK
WITH A
BANG!**
KISSIN'
Dynamite